



i.L.M

MORE THAN LEATHERGOODS

LOOK

BOOK

SUMMER STYLES 2017

SPR | LC

LIFESTYLE COMMUNICATION FOR PREMIUM BRANDS

www.sprlc.com

OUTFIT: COUTURE ONE
JEWELRY: BIJOU BRIGITTE
BAG: DIBONI

LOOK WOMEN

Überdimensionale Drucke und Comicmotive verwandeln Kleider, Satinblazer und Röcke in grafische Mottowear. Maritime Klassiker werden neu definiert: Streifen kommen versetzt gedruckt, übereinander gelagert und im Überformat auf Hemdkleidern, Friesennerz und Overall. Von Gelb über Grün bis Navy. Auch der Blouson wird laut: mit starken Farbkontrasten oder Graffiti – Allover, in Kombination zu weich fallenden Maxikleidern oder Jogpant Varianten. Athleisure als omnipräsentes Thema steuert ultralässige Trackpants, Satin Hot Pants und Sweatshirts mit grossformatigen Logodrucken bei. Plastifizierte Stoffe und gummierte Oberflächen werden wie selbstverständlich mit feinsten Seide und Chiffon kombiniert.

Huge prints and comic motifs change dresses, satin blazers and skirts into a graphic slogan wear. Maritime classics are redefined: stripes are printed off-center and put on top of each other. In oversized format we see them on chemise dresses, impermeables and overalls in yellow, green or navy.

Blousons, too, come extrovert – with strong color contrasts or graffiti allover in combination with softly flowing maxi dresses or jogpant variants. As an omnipresent topic 'Athleisure' contributes ultra-casual track pants, satin hot pants and sweatshirts with large-sized logo prints. Plasticized material and rubberized surfaces are self-evidently combined with the finest silk and chiffon.



SPR | LC
LIFESTYLE COMMUNICATION FOR PREMIUM BRANDS
www.sprlc.com